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معاون فرهنگی بنیاد شهید البرز:
»وعده صادق« یاس و ناامیدی را 
بیش از پیش بر دل دشمنان افکند

بنیاد  کل  اداره  آموزشی  و  فرهنگی  معاون   
عملیات  گفت:  البرز  ایثارگران  امور  و  شهید 
وعده صادق مسلمانان و شیعیان دنیا را سربلند 
کرد و یاس و ناامیدی را بیش از پیش در دل 
دشمن افکند. محمدعلی عالیانی  در آئین تکریم 
و معارفه مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران 
استان البرز که در سالن آمفی تئاتر این اداره کل 
برگزار شد، گفت: فعالیت در بنیاد شهید علی 
رغم همه معنویت ها و ارزشمندی ها، سختی های 
خاص خود را نیز دارد و افرادی جامعه هدف آن 
هستند که در جنگ تحمیلی آسیب دیده اند و 

توقعاتی دارند.
وی با بیان اینکه گاهی اوقات قانون وجود دارد 
اما اسباب اجرای آن فراهم نیست که این موضوع 
موجب عدم انجام کار به نحو شایسته می شود، 
)ع(  امامزاده محمد  گلزار شهدای  کرد:  مطرح 
که  است  کشور  شهدای  گلزار  چهارمین  کرج 
کسی جرأت ورود به بازسازی آن را نداشت اما 
مدیرکل سابق نسبت به انجام این مهم اقدام و 

تلاش کرد خانواده های شهدا را اقناع کند.
معاون فرهنگی و آموزشی اداره کل بنیاد شهید 
و امور ایثارگران استان البرز عنوان کرد: کلانشهر 
اما  کرج دارای ظرفیت های بسیار خوبی است 
سایه استان تهران همچنان بر این شهر سنگینی 
می کند، نه تنها در بنیاد شهید و امور ایثارگران، 
و  شهر  این  ادارات  برخی  مدیریت  هنوز  بلکه 

استان نیز با تهران است.
عالیانی اظهار کرد: عملیات وعده صادق بار 
و  سربلند  را  دنیا  شیعیان  و  مسلمانان  دیگر 
امیدوار کرد و خداوند یاس و ناامیدی را بیش 
از گذشته بر دل دشمنان افکند و ما روز به روز 
شاهد افول بیش از پیش کشورهای به اصطلاح 
قدرتمند غربی هستیم. امیدواریم به زودی شاهد 
نابودی غده سرطانی اسرائیل باشیم و این نابودی 

را جشن بگیریم.
سلیمان رستمیان، مدیرکل سابق بنیاد شهید 
و امور ایثارگران استان البرز نیز در این مراسم 
دوران  از  بخشی  که  شاکرم  را  خداوند  گفت: 
شهید  بنیاد  مقدس  نهاد  در  را  بنده  خدمت 
قرار داد تا بتوانم خدمتگزار خانواده های شهدا 
و ایثارگران باشم. خدمت در تمام پیکره نظام 
عبادت اما خدمت در بنیاد شهید و امور ایثارگران 

محراب این مسجد است.
وی با اشاره به اینکه کار همه کسانی که به 
ارزشمند  می کنند،  خدمت  ایثارگری  جامعه 
هر  در  ما  همه  است  امید  کرد:  بیان  است، 
جایگاه و مسؤولیتی که هستیم، بتوانیم رسالتی 
که بر عهده داریم را به درستی و با صداقت، روی 
دهیم.  انجام  ایثار  و  جوانمردی  مردانگی،  باز، 
خانواده های شهدا و ایثارگران جایگاه والایی دارند 

و باید به خوبی آنها را تکریم کنیم.
ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  سابق  مدیرکل 
استان البرز جامعه ایثارگری این استان را دارای 
ظرفیت های بالا از نظر فرهنگی و بسیار قابل 
جامعه  کرد:  تاکید  و  دانست  تقدیر  و  احترام 
ایثارگری ولی نعمتان ما هستند و باید آنها را 
تکریم کنیم. تمام ظرفیت این سیستم باید برای 
ایثارگران مورد استفاده قرار گیرد و خدمات خوب 

و شایسته ای به آنها ارائه شود.
اداره کل  امیرحسین دانش کهن، سرپرست 
بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز نیز در 
این مراسم ضمن تبریک پیروزی اخیر رزمندگان 
اسلام در عملیات وعده صادق و گرامیداشت 
سالروز شکست حمله نظامی آمریکا در طبس 
بیان کرد: البرز از ابتدای انقلاب تاکنون شهدای 
بزرگی را تقدیم این نظام کرده است که یاد آنها 

را گرامی می داریم.
وی با بیان اینکه همه شهدا ویژگی های خاصی 
داشتند که ما وظیفه داریم آنها را احصا و به 
مردم معرفی کنیم، خاطرنشان کرد: این شهدا 
هویت ساز استان هستند و ما باید آنها را به 
بهترین نحو ممکن به مردم معرفی کنیم؛ در غیر 
این صورت جای شهید و جلاد عوض شده و افراد 

دیگری به اشتباه برجسته می شوند.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه ساری :

پاسخگویی یکی از ارکان 
مردمداری و مسئولیت اجتماعی 

منطقه ساری است

نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  مدیر شرکت 
منطقه ساری گفت : جایگاه های عرضه فرآورده 
های نفتی منطقه ساری در تلاش هستند تا به 
بهترین نحو ممکن به مردم خدمات ارائه کنند 
و پاسخگویی یکی از ارکان مردمداری و رعایت 
فرآورده  پخش  ملی  شرکت  شهروندی  حقوق 
های نفتی منطقه ساری است . به  گزارش روابط 
عمومی ، سبحان رجب پور مدیر شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری در جلسه  
هماهنگی در حضور جایگاه داران  و نمایندگان 
سطح   ) برند   ( توزیع  ای  زنجیره  های  شرکت 
منطقه ساری در سالن جلسات شرکت انجام شد 
بیان کرد : هدف از برگزاری این نشست تکریم 
هر چه بهتر از مردم در مراجعه به جایگاهها و 
عرضه سوخت مطلوب و به موقع به شهروندان 
این  بازرسان  و  : کارشناسان  افزود  . وی  است 
شرکت به منظور آمادگی کامل جایگاه ها و پایش 
، به صورت شبانه روزی در حال بازدید هستند 
. سبحان رجب پور هدف از این بازدیدها را ارائه 
خدمات مطلوب تر و ارتقای سطح کمی وکیفی 
مجاری عرضه بیان کرد و گفت : جایگاه هایی 
قرار  استان  وخروجی  ورودی  محورهای  در  که 
دارند از حساسیت بالاتری برخوردارند و نظافت 
سرویس های بهداشتی و نماز خانه ها ، آماده به 
کار بودن تجهیزات ایمنی ، اطمینان از سالم بودن 
تلمبه ها و خرید به موقع مواد نفتی از اولویتهای 
بازدید طرح نظارتی می باشد . رجب پور انتظارات 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران در دو 
بخش تخصصی و عمومی از جایگاهها را عنوان 
کرد و برحضور فرد پاسخگو در جایگاهها تاکید 
نمود . رجب پور مدیر منطقه ساری ضمن بیان 
مسائل و مشکلات موجود درحوزه عرضه فرآورده 
ها از تعامل ، همکاری وخدمات مطلوب اکثر 
جایگاه داران استان در رعایت نظافت نمازخانه 
ها و سرویسهای بهداشتی لباس و اتیکت به ویژه 
انجمن صنفی جایگاهها درسطح  پیگیری های 
منطقه ساری قدردانی کرد . در ادامه تعدادی 
از جایگاهداران با بیان نقطه نظرات و پیشنهادات 
، موانع های احتمالی سوخت رسانی را مطرح 
و خواهان رفع آن شدند . رجب پور بر لزوم در 
معرض دید بودن تابلوهای پاسخگویی به شکایات 
تاکید کرده تا مسافران و مردم استان بتوانند از 
پیام  سامانه  و  پاسخگویی 09627  مرکز  طریق 
گیر ، پیشنهادات و انتقادات خود را نسبت به 
نحوه عملکرد مجاری عرضه و شرکت ملی پخش 

فرآورده های نفتی مناطق استان اعلام نمایند .

انجام بیش از 490 مورد ملاقات 
مردمی مدیرعامل شرکت گاز 
استان گلستان در سال 1402

مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان بابیان 
خبر فوق گفت: در راستای مسئولیت اجتماعی 
و رسیدگی به مطالبات مردمی تعداد 490 مورد 
چهره   به  چهره  و  حضوری  به صورت  ملاقات 
در این شرکت در سال 1402 انجام شده است، 
هرچند در شرکت گاز به گونه ای برنامه ریزی شده 
کارگشایی  و  مراجعه  برای  مدیر  اتاق  درب  که 
ارباب رجوع باز می باشد.به گزارش روابط عمومی  
شرکت گاز استان گلستان، علی طالبی در این 
خصوص بیان داشت: برنامه ملاقات عمومی و 
دیدار مستقیم و چهره به چهره مردم با مسئولین 
از برنامه های مهم و مردمی بوده که سه شنبه های 
این رابطه هم  انجام می شود که در  هر هفته 
استانی های گرامی، پیمانکاران و حتی همکاران  با 
تعیین وقت، مشکلات و درخواست های موردنظر 
خود را به صورت حضوری بیان نموده که مورد 
پیگیری قرار می گیرد.وی گفت: در همین رابطه 
از ابتدای سال گذشته تا انتهای سال درمجموع 
انجام  حضوری   ملاقات  مورد   490 تعداد 
مطالبات  و  گرامی مشکلات  مراجعین  که  شد 
موردنظر خود را در بخش های مختلف توسعه 
گازرسانی در شهرها، روستاها و صنایع، روند 
خدمات رسانی، حوزه منابع انسانی و پرسنلی و 
موارد مرتبط دیگر مطرح کردند که موردبررسی و 

پیگیری قرار گرفت.  

 رضا شریفی در جشنواره استعدادیابی از مدرسه و 
محله تا انجمن که در سالن همایش های بین المللی 
پردیس دانشگاه زابل برگزار شد، اظهار کرد: سیستان 
و بلوچستان در سال گذشته افتخارات ارزشمندی 
و  توسعه  شاخص های  در  همچنین  کرد  کسب 
زیرساخت ها نیز رشد و پیشرفت چشمگیری داشت 
که گام برداشتن مستلزم پیوست اجتماعی، فرهنگی 
پیوست  بدون  امنیت  طوریکه  به  است،  هنری  و 

فرهنگی و اجتماعی امنیت با ثباتی نخواهد بود.
وی با اشاره به اینکه امنیت باید اجتماعی باشد 
این  در  دغدغه  و  استعداد  داشتن  کرد:  تصریح 
راستا می تواند به امن شدن و خوشنامی و معرفی 

استعدادهای سیستان و بلوچستان کمک کند.
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار سیستان و 
بلوچستان با بیان اینکه این استان بالاترین سطح 
شناخته شده معادن در حوزه های مختلف را دارد 
بنابراین محروم نیست، افزود: انرژی شناخته شده 
و ظرفیت معادن این منطقه با ذخیره شناسایی شده 

نفت خوزستان برابری می کند.
رضا شریفی با بیان اینکه ضریب هوشی نخبگان 
و دانش آموزان سیستان و بلوچستان از سطح ملی 
فراتر است و این را ثابت کرده اند، تاکید کرد: ریش 
سفیدان و مسوولان باید جوانان، نوجوانان و نخبگان 
شناسایی شده را جدی بگیرند و حمایت و هدایت 
کنند تا در جایگاه تصمیم گیری و مشورت دادن به 

تیم مدیریت استان و کشور قرار بگیرند.
و  سیستان  می خواهیم  اگر  کرد:  تصریح  وی 
بلوچستان را با هزینه کمتری مدیریت کنیم باید 
یک شورای مشورتی پیشکسوتان و ریش سفیدان و 
یک شورای مشورتی از جوانان، نوجوانان و نخبگان 

منتخب شناسایی شده این رویداد تشکیل دهیم.
در  گذشته  سال  کرد:  نشان  خاطر  مسئول  این 
سیستان و بلوچستان اتفاقات خوبی رقم خورد و تیم 
مدیریتی استان توانست به میزان چند برابر اعتبارات 
پروژه های  طوریکه  به  کند  جذب  اعتبار  سالانه 
بزرگی در استان شروع شد و قرار است امسال به 

بهره برداری برسد که شاهد شکوفایی استان باشیم.
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار سیستان و 
تفکرات شیطانی  و  عوامل  کرد:  عنوان  بلوچستان 
استکبار با رقم زدن حوادث راسک و چابهار، نقشه 
داشتند مانند سال ۸4 و جنایت تاسوکی، سیستان 

و بلوچستان را دچار ناامنی کنند و تمرکز مدیریتی و 
اجتماعی استان را بر هم زدند تا برنامه ها و مصوبات 
و  مردم  هوشیاری  با  اما  نشود،  اجرا  مانده  عقب 
مسوولان دیگر قرار نیست که ما درگیر این مسائل 
حاشیه ای شویم در این راستا شعار همه  مردم استان 
باهم  را  بلوچستان  و  سیستان  که  باشد  این  باید 
می سازیم. وی با اشاره به محروم نبودن سیستان 
بیان کرد: ما در ذهن و فکر بعضی  و بلوچستان 
زمین،  روی  در  ما  هستیم،  محروم  مسوولان  از 
استعدادها و نخبگانمان محروم نیستیم و باید استان 
را خودمان با کمک، تحمل و مهربانی هم مدیریت 

کنیم و این شدنی و دست یافتنی است.

شریفی تاکید کرد: یکی از هدفگذاری های ویژه این 
رویداد، نگاه آینده پژوهی است و این امر باید تقویت 
شود و تمام آنچه را که به عنوان استعداد شناسایی 

کرده ایم صدد کنیم.
وی افزود: در بحث استعدادیابی و سرمایه سازی 
مشکلی نداریم اما در بحث سرمایه  داری و حفظ 
سرمایه نیروی انسانی مقداری ضعف داریم و باید 
تدبیرکنیم و اجازه ندهیم نخبگان هدر بروند و از 

نخبگان به بهترین شکل استفاده کنیم.
سیستان  استاندار  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
و بلوچستان گفت: ما به اندازه کافی در استان از 
تعصبات قومی و مذهبی هزینه داده ایم و باید حل 

شود و ما هنرمندان و بزرگانی داریم که تاریخ ساز 
شده اند.

وی افزود: معدل سیستان و بلوچستان معدلی 
رو به رشد و تیم استان تیم مقتدری است و ابقای 
مدیران بسته به رضایت مردم است و ما مدیران را 

براساس نظر مردم ارزیابی می کنیم.
شریفی با بیان اینکه یک پروژه تمام شده بهتر 
از 10 پروژه نیمه تمام است، تاکید کرد: مسئولان 
و  سیستان  اولویت های  باید  مردم  نمایندگان  و 
بلوچستان را شناسایی کرده و همه ما متمرکز شویم 
و آن را به نتیجه برسانیم و عقب ماندگی ها را باید 

جبران کنیم.

معاون استاندار:

استعدادهای برتر ادبی و هنری سیستان و بلوچستان حمایت شوند
زاهدان محمد شکوهی فر: معاون سیاسی و اجتماعی استاندار سیستان و بلوچستان گفت: ریش سفیدان و مسوولان باید جوانان، نوجوانان و نخبگان 
شناسایی شده را جدی گیرند و از آن ها حمایت کنند تا در آینده این افراد در جایگاه تصمیم گیری و مشورت دادن به تیم مدیریت استان و کشور قرار گیرند.

انرژی       
شناخته شده و 
ظرفیت معادن 

این منطقه 
با ذخیره 

شناسایی شده 
نفت خوزستان 
برابری می کند

استاندار آذربایجان شرقی:

از  شرقی  آذربایجان  استاندار  فلاح:  ماهان   - شرقی  آذربایجان 
تدوین برنامه های راهبردی ادارات استان برای تحقق شعار سال 
140۳ و منویات مقام معظم رهبری خبر داد و گفت: اکنون تمام 

ادارات با هر کم و کیفی دارای برنامه در این زمینه هستند.
مالک رحمتی در جلسه بررسی الزامات تحقق شعار سال با حضور 
فعالان اقتصادی آذربایجان شرقی با اشاره به مشکل بخشی نگری 
در نظام اداری کشور، اظهار کرد: اگر هر بخش فقط خودش را 
ببیند، خبری از تحول و حرکت رو به جلو نخواهد بود، باید تمام 
بخش های دولتی، خصوصی، نیمه دولتی و فوق دولتی شوند تا 
جهش و تحرک اتفاق بیفتد یکی از مشکلات ما، همین مرزبندی ها 
است و هر بخش و دستگاهی فقط می خواهد کار خودش را انجام 
دهد. وی با اشاره به اقدامات استان در راستای تحقق شعار سال 

تمام مدیران کل  ماه 140۳  فروردین  در 14  جاری، تشریح کرد: 
استان در جلسه شورای برنامه ریزی استان جمع شده و مطرح 
شد که وقتی نامگذاری سال انجام می گیرد، یعنی باید تمرکز بر 
روی تحول در فعالیت ها باشد و زمانی به نتیجه می رسیم که اول از 
خودمان شروع کنیم بنابراین مقرر شد برنامه های تحولی در سال 
140۳ برای جهش تولید را اعلام شود . وی ادامه داد: پس از حدود 
1۸ روز در جلسه  نزدیک به 12 ساعته شورای برنامه ریزی استان، 
برنامه های ارائه شده تمام ادارات استان مورد بررسی قرار گرفت، بر 
اساس موارد مطرح شده، نخستین اولویتی که در استان ما برای 
سالجاری دیده می شود، مربوط به زیرساخت ها است. این طرح های 
زیرساختی را می توان با کمک دولت، مشارکت مردم و همچنین 
واگذاری به بخش خصوصی عملیاتی کرد. وی با بیان این که مقرر 
شده تا تمام مدیران کل استان، نشست مطبوعاتی برگزار کرده و 
برنامه های خود برای سالجاری را به مردم اطلاع دهند، ادامه داد: 
اکنون ادارات استان با هر کم و کیفی دارای برنامه هستند ما در 
استان، سند بالادستی داریم و نیازمند سند راهبردی، عملیاتی و 
پروژه محور برای توسعه استان بودیم که این سند نیز اکنون توسط 
ادارات استان تدوین شده است. رحمتی با بیان این که موضوع دیگر 
در برنامه های سالجاری استان، رفع موانع تولید است، گفت: قانون 
و آیین نامه برای رفع موانع تولید داریم ولی باز هم مانع وجود دارد 
به طور مثال بنابر مشاهده شخصی، فردی که متقاضی پروانه 
تولید لبنیاتی است، سه ماه طول کشیده تا کد بهداشتی برایش 
صادر شود. دولت در این راستا شاهکاری انجام داده تا فرصت 
اعلام نتایج استعلامات بین 2 تا 1۵ روز باشد. وی در خصوص 

مشکل تامین منابع مالی نیز افزود: قسمتی از این موضوع برعهده 
نظام بانکی است اما تامین منابع برای صنایع بزرگ از طریق بانک ها 
امکان پذیر نیست. امروز حداکثر مبلغ وامی که می توان به یک 
مجموعه اعطا کرد، ۳۵0 میلیارد ریال است. وی ادامه داد: یکی 
از  استفاده  بزرگ،  منابع صنایع  تامین  برای  اقدامات مناسب  از 
ظرفیت بازار سرمایه است و اکنون بسیاری از شرکت های استان، 
ظرفیت ورود به بازار سرمایه را دارند. وی با بیان این که شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان به عنوان قانونی ترین شورای استان 
که مصوبات آن الزام اجرایی دارد، به عنوان قرارگاه جهش تولید 
در استان خواهد بود، ادامه داد: دبیرخانه این قرارگاه نیز معاونت 
اقتصادی استانداری است. این قرارگاه، برنامه های تحولی ادارات و 
کارگروه ویژه جهش تولید اتاق بازرگانی را به عنوان وظیفه دولت 
بررسی، راهبری، سیاستگذاری، پشتیبانی و نظارت می کند و بخش 
خصوصی نیز در این راستا وظیفه پیشرانی داشته و باید از مردم 
برای مشارکت بیشتر، پشتیبانی کند. استاندار آذربایجان شرقی 
با بیان این که در سال های گذشته نتوانستیم از ظرفیت تعاونی ها 
استفاده کنیم، با اشاره به لزوم نگاه تحولی داشتن مدیران بخش 
خصوصی و دولتی، تاکید کرد: رضایت داشتن به وضعیت موجود، 
سقوط است. عملیاتی کردن تحول، اقدام شبانه روزی و جهادی 
و نظارت میدانی می طلبد و سپس نیازمند یک راه میان بر برای 
ارتقای خدمات، کیفیت کارهای اداری و تولیدی هستیم که آن نیز با 

استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان عملی می شود.
وی همچنین از برنامه آذربایجان شرقی برای ارتقای رتبه در بخش 

شرکت های دانش بنیان به سومین استان کشور خبر داد.

مدیران کل استان نشست مطبوعاتی برگزار می کنند

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران:
تبریز از شهرهای پیشتاز در بازآفرینی شهری است 

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران در 
سفر یک روزه به بررسی پروژه های بازآفرینی شهری استان آذربایجان 
شرقی پرداخت. محمد آیینی به همراه هیئت  مدیره شرکت بازآفرینی 
شهری ایران جهت بررسی وضعیت پروژه های بازآفرینی شهری به 
تبریز سفر کرد. وی در ابتدای این سفر از محل پروژه شهرک جوانان 
شهر تبریز بازدید کرد و برخی از تصمیمات لازم جهت تسریع در 
اجرای پروژه اتخاذ شد. مقصد دوم این سفر، بازدید از محلات بافت 

فرسوده و پروژه های نوسازی این بافت ها در مناطق هدف بود.
آیینی در حاشیه بازدید از این مناطق گفت: نوسازی بافت فرسوده و 
ارائه بسته های تشویقی یکی از موثرترین برنامه های وزارت راه و شهرسازی در 
حوزه ساماندهی بافت های ناکارآمد و فرسوده شهری است و دستگاه های مرتبط باید جهت ترویج و 
تبلیغ این مسئله، همت بورزند. حضور در مجتمع تجاری شهید بهشتی که به عنوان یکی از بزرگ ترین 
پروژه های بازآفرینی شهری تبریز است، دیگر برنامه سفر معاون وزیر بود که در حاشیه آن نیز 
مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری، با اصناف و مالکان مجتمع گفتگو و دستورات لازم را جهت احصا و 
رفع مشکلات صادر کرد. محمد آیینی در ادامه این سفر یک روزه، با حضور در بافت تاریخی مجموعه 
بازار تبریز از پروژه بازسازی و ترمیم میدان صاحب آباد قدیم و پروژه بزرگ مجتمع صاحب الامر که قرار 
است به عنوان میدان بزرگ میوه و تره بار فعالیت کند بازدید و به بررسی پیشرفت اجرائی پروژه های 
مذکور پرداخت. تشکیل جلسه ستاد بازآفرینی شهری استان آذربایجان شرقی دیگر برنامه این سفر 
بود که در استانداری آذربایجان شرقی با حضور مالک رحمتی استاندار، محمد آیینی معاون وزیر راه و 
شهرسازی، جبارعلی ذاکری معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار، سیداحمدی موسوی مدیرکل راه و 

شهرسازی، فرماندار تبریز و سایر مدیران دستگاه های مرتبط برگزار شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران خبر داد
خیران پای کار افتتاح مرکز سلامت نکا

رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران گفت: مرکز خدمات جامع سلامت 
روستای آبلو نکا با کمک خیران و مشارکت دانشگاه افتتاح شد.

پروژه مرکز خدمات جامع سلامت  افتتاح  آئین  در  فرهاد غلامی 
روستایی آبلوی شهرستان نکا که با حضور فرماندار، مدیرعامل مجمع 
خیرین سلامت استان و برخی از مسئولان و خیرین سلامت و مردم 
روستای آبلو نکا برگزار شد اظهار کرد: از تمام خیرانی که کمک کردند  
تا این مرکز خیرساز جامع سلامت روستایی احداث و افتتاح شود 
تشکر می کنم. وی افزود: در سال 76 که پنج خانه بهداشت و سه مرکز 
خدمات جامع سلامت در این شهرستان وجود داشت، اما هم اکنون، 77 
خانه بهداشت و 16 مرکز خدمات جامع روستایی و سه مرکز خدمات جامع 
سلامت شهری وجود دارد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران خاطرنشان کرد: هم به لحاظ کمی و 
هم به لحاظ کیفی شاهد رشد در حوزه بهداشت و درمان استان هستیم. غلامی تصریح کرد: ساختمان 
این مرکز با مساحت 400 متر مربع، در زمینی به مساحت دو هزار و 2۵۵ مترمربع و با هزینه  120 
میلیارد ریال از محل کمک های خیرین و با مشارکت دانشگاه علوم پزشکی مازندران احداث و با هزینه 

7 میلیارد ریال از محل اعتبارات دانشگاه علوم پزشکی مازندران تجهیز شد.
وی کاهش مرگ و میر نوزادان را از اقدامات برجسته پس از انقلاب دانست و گفت: بیمارستانی که 
کمتر از 40 تختخواب داشت به 100 تختخواب افزایش و هم اکنون فاز دوم آن یک پیشرفت 70 درصدی 
دارد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران، متذکر شد: نگاه دانشگاه به شهرستان نکا یک نگاه ویژه 
است تا خدمات بهتری را در حوزه بهداشت و درمان ارائه دهد. در این مراسم همچنین ضمن معرفی 
و اهدا احکام مسئولیت به مدیر شبکه بهداشت و درمان و رئیس بیمارستان امام حسین)ع(  نکا، از 

مسئولان سابق این مراکز با اهدا لوح سپاس و هدایایی قدردانی شد.

شهردار فردیس تاکید کرد 
ضرورت فرهنگسازی و توجه به اجرای قوانین زیست محیطی

شهردار فردیس گفت:  عدم توجه به اجرای قوانین زیست محیطی در همه 
امور، آلودگی های مختلف را به چالش تبدیل کرده است.

محمدرضا احمدی نژاد در همایش زمین پاک که به مناسبت روز 
جهانی زمین پاک امروز به همت شهرداری فردیس و با  مشارکت 
اداره محیط زییست با حضور جمعی از مسوولان و دوستداران محیط 
زیست در سالن ایثار برگزار شد، با اشاره به آلودگی های زیست 
محیطی، اظهار کرد: امروزه با آلودگی های مختلفی از جمله آب، خاک 
وهوا مواجهیم که مدیریت شهری در حوزه حمل و نقل و ترافیک با 
موضوع  آلودگی هوا بیشترمواجه است. وی با اشاره به عدم توجه به اجرای 
قوانین زیست محیطی، افزود: قانون هوای پاک مصوب سال 96 متاسفانه به 
دلیل مسائل اقتصادی و حاشیه ای عملا به اجرا در نیامد و حالا وضعیت آلودگی هوا به حدی است که 
در ماه های سرد سال به شدت با چالش مواجهیم.  شهردار فردیس با اشاره به  شعار محیط زیست در 
هفته زمین پاک با عنوان  مشارکت مردم،  نه به پلاستیک، نجات زمین، خاطرنشان کرد: اقدامات زیست 

محیطی از جمله عدم مصرف پلاستیک نیاز به فرهنگسازی دارد و باید بستر لازم برای آن فراهم شود.
وی با اشاره به اینکه با توجه به مشکلات اقتصادی در جامعه، متاسفانه مسائل زیست محیطی در 
قبال مسائل اقتصادی کم رنگ می شود، گفت: اگرچه وجود پیوست های زیست محیطی در طرح های 
عمرانی الزام قانونی دارد،اما  با توجه به مشکلات اقتصادی، متاسفانه حتی در طرح های عمرانی مسائل 
زیست محیطی به عنوان پارامتر مهم  تصمیم گیری ملاک عمل نبوده و حاشیه ای و کم اهمیت دیده 
می شود. احمدی نژاد با تاکید بر اینکه  حفظ محیط زیست و پاک نگه داشتن زمین  یک وظیفه همگانی 
است؛ یادآور شد: باید توجه داشته باشیم که فقط یک زمین وجود دارد و برخی اقدامات ما آسیب های 

غیرقابل جبرانی به منابع طبیعی و زیست بوم وارد می کند.

حقوق  از  حمایت  راستای  در  طرح  این  گفت:  مهستان  شهردار  گلرخی 
شهروندان، کاهش ترافیک و جلوگیری از تصادفات تا جمع آوری کامل به 

همت معاونت خدمات شهر شهرداری ادامه خواهد داشت.
حقوق  از  حمایت  راستای  در  طرح  این  مهستان  شهردار  گلرخی 
شهروندان، کاهش ترافیک و جلوگیری از تصادفات تا جمع آوری کامل 

به همت معاونت خدمات شهر شهرداری ادامه خواهد داشت.
در حاشیه اجرای طرح برخورد با سد معبر با توجه به افزایش مشکلات 
ناشی از سد معبر و ایجاد ترافیک و تصادفات، گزارش ها و شکایات متعدد 
شهروندی از مزاحمت  وانت بارهای میوه فروشی در حاشیه بلوار شهدای فشند 
با استناد به حکم قضائی و دستور دادستان، ساماندهی و برخورد با این متخلفان در 

دستور کار قرار گرفت.
گلرخی شهردار مهستان این طرح در راستای حمایت از حقوق شهروندان، کاهش ترافیک و جلوگیری از 

تصادفات تا جمع آوری کامل به همت معاونت خدمات شهر شهرداری ادامه خواهد داشت.
وی افزود: ما در ابتدا اجرای این طرح به تذکر و هشدار به دستفروشان بسنده نمودیم و امید داشتیم که 
با توجه به خطرات ایجاد سد معبر برای سلامتی و آسایش شهروندان با همکاری بیشتری مواجه شویم، لذا 
با بی توجهی دستفروشان به هشدارهای صورت گرفته، از امروزاقدام به اجرای مرحله دوم طرح ساماندهی، 

مبنی بر جمع آوری عوامل سد معبر با حکم دادستانی و دستور قضائی نمودیم.
گلرخی در پایان گفت: شهرداری به استناد تبصره یک بند 2 ماده ۵۵ قانون شهرداری ها سد معابر 
عمومی، اشغال پیاده روها، استفاده غیرمجاز از فضای معابر میدان ها، پارک ها و… را ممنوع کرده است و 

اجرای این طرح به طور مستمر ادامه خواهد داشت.

 شهردار مهستان خبر داد
اجرای طرح رفع سد معبر با حکم قضائی و دستور دادستان


